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Remissvar -  

Förslag till förändringar avseende introduktionskort  
 

UGF delar förbundets bedömning att det finns anledning till översyn av hur introduktionskort utdelas och 

tillämpas inom Svensk golf.  

 

I Uppland har frågan diskuterats på vårt Golfting och UGFs styrelse fick uppdraget att utforma ett remissvar 

med ledning av den diskussion som fördes på Golftinget. 

 

SGF-korten 
Vi instämmer i förslagen, men anser att en rekommendation bör göras hur korten från intresseorganisationerna 

PGA, SGA och GAF bör hanteras. Uppland anser att dessa kort ska gälla för spel endast tillsammans med 

personal eller förtroendevald ledare på den klubb som gästas. 

 

Distriktskorten 
Vi är helt överens med förslagsställaren om behovet av ökad restriktivitet. Upplandsklubbarna kommer 2010 

att både begränsa antalet kort och att maximera antalet ronder, som en kortinnehavare ska kunna spela på en 

och samma klubb. 

 

UGF anser dock inte att antalet kort ska begränsas så hårt som det föreslås. Helt OK för distriktets ledare, men 

klubbledare bör behandlas generösare än vad som föreslås i riktlinjerna. Bättre att tillåta spel endast vid ett 

tillfälle på samma bana men att låta fler klubbledare få personliga kort. 

 

Slutligen vill UGF att riktlinjer ska ses som norm, men inte vara tvingande. 
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